
 

 

Verslag Openbare wijkraadvergadering 

Datum: donderdag 16 november 2023 
Aanwezig: 25 wijkbewoners 

1. Opening en mededelingen 
Hella opent de vergadering met een welkom aan Patrick Hanckmann als nieuwe 
penningmeester en opvolger van Marijn van Acht 
Vervolgens wordt Koen van Empel voorgesteld als nieuwe wijkmanager van onder 
andere Maliskamp. 

2. Update Wijkbelangen 
Fons Gommers staat stil bij het overlijden van Jeanne Vogel. De crematie is druk 
bezocht. Jeanne was zeer betrokken, zakelijk en eerlijk voor Maliskamp. Het 
secretariaat van Stichting Wijkbelangen wordt nu tijdelijk waargenomen door Edwin 
Lourenssen. Het beheer van Ons Trefpunt neemt Marie Therese van Vugt waar. 
Verder geeft Fons aan dat ook hijzelf niet voor eeuwig beschikbaar is. Er zal vooruit 
gekeken moeten worden naar de toekomst. 

3. Update uitbreiding de Masten  
Anita van Heusden geeft een korte update over de uitbreiding van de school. De 
uitbreiding is momenteel nog in een ontwikkelfase. De tweede verdieping sluit 
naadloos aan op de eerste verdieping. De capaciteit gaat naar 200 leerlingen. Het is 
nog onduidelijk of de school open kan blijven tijdens de verbouwing in verband met 
de luchtverfrissing. 

4. Wijziging afvalinzameling (Afvalstoffendienst) 
Linda van Nuland en Umut Koroglu leggen namens de gemeente de nieuwe manier 
van afvalinzameling uit vanaf 2024. 88% Van het restafval is te recyclen. Echt 
restafval voor de verbrandingsoven kan drastisch omlaag. Om dit te doel te halen zal 
plastic apart worden opgehaald in oranje kliko’s. Het restafval zal per 2024 1 keer in 
de 3 weken worden opgehaald. 55% van het afval is plastic. 
Alle inwoners krijgen de nieuwe kliko. Tot 1 september mag men de inzameling op 
proef meedraaien. Wil men daarna toch af van de kliko dan kan dat. Er zijn 539 
adressen in Maliskamp. Kleine percelen mogen de nieuwe kliko weigeren. Er zijn 3 
huishoudens die dat gedaan hebben.  
De inzameling van GFT afval blijft 1 keer in de 2 weken. 



De ondergrondse containers in de Bernadettestraat blijven staan. 
De reacties over de nieuwe vorm van inzameling zijn matig enthousiast. Sjoerd is 
benieuwd naar de cijfers. De gemeente wil het vooral gemakkelijk maken en dat de 
burgers bewuster worden als het gaat om afvalinzameling. 
PBD afval bestaat voor het grootste gedeelte uit verpakkingsmateriaal. Plastic 
speelgoed bijvoorbeeld valt hier dus niet onder en valt in de categorie restafval. 
De speciale afvalstoffen app wordt vernieuwd om nog beter te functioneren.  

5. CV Mallehaozen zoekt bouwers 
Net als vorig jaar bouwt carnavalsvereniging Mallehaozen weer een carnavalswagen. 
Hiervoor zijn bouwers van harte welkom om mee te helpen. 

Bouwdagen 
1 avond in de week van 19.00-22.00 en zaterdag van 9.00-17.00 uur. 
Je kunt uiteraard een paar uur aansluiten in de ochtend of middag. Het is natuurlijk niet 
verplicht om van 9:00 tot 17:00 uur aanwezig te zijn. 
Bouwlocatie: Meidoornlaan 1 
 
Nu nog geen tijd, maar straks wel meedoen? 
Laat het weten aan Sander van der Heijden via sjmheijden@hotmail.com of 06-412 463 51 

6. Rondvraag 
Sjoerd vraagt zich af wanneer Maliskamp aangesloten wordt op het glasvezel 
netwerk. De oorspronkelijke bedoeling was in het voorjaar van 2024. Waarschijnlijk 
gaat dit toch wat langer duren. De bosrijke omgeving is nogal problematisch voor de 
aanleg van het netwerk. 
Verder komt er een vraag of er een uitlaatveldje voor honden kan komen in 
Maliskamp. Overlast van hondenpoep is vrij groot. Ook zien enkele bewoners graag 
aanlijnborden in kwetsbare gebieden, bijvoorbeeld waar de reeën populatie 
aanwezig is. 
Ton vraagt zich af hoe het staat met de Bernadettekerk en voorterrein. Hier is nog 
geen actie op uitgevoerd door de eigenaar. Het blijft enigszins lastig. De Wijkraad 
blijft in gesprek met Rocchus. 
De wijk wil graag weten wat de stand van zaken is rondom Landgoed Coudewater. De 
Wijkraad zal de projectontwikkelaar weer uitnodigen voor een update. 
Onderhoud van het fietspad door het bos naar de sportvelden. 
Er zijn zorgen dat er in de toekomst gebouwd wordt op het weiland tussen de 
Torenstraat en Wambergstraat. 
Corrie licht het bezwaar toe omtrent Peter de Gorterstraat. Zij stelde voor om een 
fietsstraat te maken, maar daarvoor is de weg te smal. Eenrichtingsverkeer is ook 
niet mogelijk. Uiteindelijk zal de weg beklinkerd worden met snelheidsremmende 
objecten. 



Koen van Empel heeft aan de hand van de vergadering enkele puntjes teruggekoppeld: 
 

 

• Bovenstaande tekening van de Peter de Gorterstraat. Deze weg zal een 30 km/h weg 
worden. De verkeerskundige heeft diverse technieken toegepast om snelheden 
zoveel mogelijk bij 30 km/h te houden. De vraag werd bijvoorbeeld geopperd 
waarom er gebruik werd gemaakt van plateaus en niet van drempels. De op- en afrit 
van deze plateaus zijn hoog, waardoor accelereren op het plateau wordt 
ontmoedigd. Omdat het ontwerp al enige tijd klaar is, en de uitvoering vergevorderd, 
zit hierin ook beperkt beïnvloedingsruimte.  

• Er was een vraag rondom het toegankelijk maken van de Karwei aan de 
Berlicumseweg voor fietsers. Deze plannen zijn in een gevorderd stadium en er zal 
naar verwachting binnenkort overgegaan worden tot het plannen van de 
werkzaamheden. 

• Het idee werd geopperd om op een creatieve manier de Jos de Letterlaan te 
verlichten. Toevallig liep dit samen met een verzoek van de sportverenigingen om 
eens te kijken naar de verlichting bij het zebrapad bij de voetbalvereniging. Er wordt 
een ritje gepland voor een specialist openbare verlichting om eens deze weg te 
onderzoeken. 

• Het verzoek rondom het bladvrij maken en waar nodig herstellen van het pad in het 
bos richting Vinkel heb ik besproken met de wijkregisseur Hanno de Hoog, daar is nog 
geen uitsluitsel over ontvangen. In samenhang zal bekeken worden met de 
aanstaande revitalisatie van het bos (waarbij ook machines het bos in zullen gaan). 

• Er werd wat heen en weer gesproken over een hondenuitlaatveld. In de basis is het 
opruimen van hondenpoep verantwoordelijkheid van de eigenaar van de hond. 
Hondenuitlaatveldjes zouden een mogelijkheid kunnen zijn, maar dan moet er in 
eerste instantie draagvlak zijn (en ruimte) in de omgeving van het 
hondenuitlaatveldje. In andere bosrijke gebieden wordt vaak afgezien van een 
hondenuitlaatveldje, omdat men veelal toch de bossen opzoekt met de hond. De 
gemeente ziet op dit moment geen aanleiding om dit aan te jagen, de behoefte, 
wensen (en draagvlak) zullen vanuit de omgeving zelf moeten komen. 
 

7. Sluiting/Borrel 
De volgende wijk bijeenkomst zal over een half jaar plaatsvinden. 


